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Szervánszky fizet és perel? 

Virág: újabb menet 
F e l s z á m o l á s i e l j á r á s t 

kezdeményez tek a Szer-
vánszky V e n d é g l á t ó i p a -
ri K f t . , a s z e g e d i V i r á g 
cukrászda e g y k o r i t u l a j -
d o n o s á n a k , i l l e t v e b é r -
l ő j é n e k t á r s a s á g á v a l 
szemben - é r tesü l t a Dél-
m a g y a r o r s z á g . 

Mint ahogy azt Kasza Fe-
renctől, a Csongrád Megyei 
Bíróság alelnökétől megtud-
tuk, Szeged város önkor-
mányzatának kérelme január 
17-én érkezett meg a bíró-
ságra, ahol elkezdődött az 
ilyenkor szokásos ügymenet. 
A kérelmet észrevételre már 
megküldték a kft.-nek, s a 
cég képviselőjének a kéz-
hezvételtől számított nyolc 
napon belül lehet nyilatkoz-
nia, észrevételeznie a felszá-
molási kérelmet. Ennek ha-
tárideje még nem járt le. 

Megkerestük a szegedi 
önkormányzatot is, ahol Me-
zey Róbert jegyző fontosnak 
tartotta hangsúlyozni, hogy a 
felszámolást ugyan a város 
nevében, de Dobozy Levente 
ügyvéd indította el, a cég 
ugyanis adósa az önkor -
mányzatnak. 

Nem sokkal később az is 
kiderült, csak volt. Dobozy 
Levente ugyanis arról tájé-
koztatta l apunka t , hogy 
Szervánszkyék szerdán kifi-
zették egymillió forintos tar-
tozásukat. 

Szervánszky Lászlót solt-
vadkerti cukrászdájában si-
került telefonon elérnünk. A 
neves cukrászmester is me-

gerősítette, a legfelsőbb bí-
róság döntése kötelezte tár-
saságát arra, hogy egymillió 
forintot fizessen, s természe-
tesen most nem várták meg a 
felszámolás elindítását, ha-
nem már át is u ta l ták az 
összeget, amely egyébként 
eddig ügyvédi letétben pi-
hent. 

A Virág volt tulajdonosa 
magyarázatot is adott a fize-
téssel kapcsolatos késleke-
désre. Szervánszky László 
szerint ugyanis a szegedi ön-
kormányzat továbbra is adó-
sa. O úgy számol, hogy 7 
millió forintot és annak for-
galmi adóját kel lene még 
megf i ze tn i e a városnak . 
Azért várt ilyen hosszú ide-
ig, mert úgy gondolta, hogy 
követeléséből levonják tarto-
zását, s ilyen módon auto-
mat ikusan rendeződik az 
ügy. A sotvadkerti cukrász-
mester egyébként követelé-
sét arra a lapozza, hogy a 
Nagy Virág tulajdonjogáért 
nettó 7 millió forintot vételár 
előleget fizettek, s szerinte 
ez még visszajárna a város-
tól. Szeged jegyzője erre re-
agálva e lmond ta , Szer-
vánszkyéknak a megállapo-
dás szerinti összes járandó-
ságát kifizette a város, s ed-
dig náluk nem is jelezték, 
hogy újabb igényük merült 
volna fel. 

Szervánszky László la-
punknak elmondta, fontolóra 
veszik, hogy kártérítési pert 
indítsanak az APV Rt. és a 
szegedi önkormányzat ellen. 

K. A. - R. G. 

Mentőöv a konzervgyárnak 

Kormánygaranciára 
vár a megye 

A C s o n g r á d M e g y e i 
Közgyűlés e l n ö k e , F r a n k 
József - összefogva A p á t i 
Sándor és Farkas Sándor 
k é p v i s e l ő k k e l - ú g y 
tűnik, e redményesen lob-
bizott a Szegedi Konzerv-
gyár é r d e k é b e n . ígére te t 
k a p t a k a r r a , h o g y a z 
FVM g a r a n c i a l a p j á h o z 
nyi l t p á l y á z a t o n f o r d u l -
ha tnak a z o k a v á l l a l k o -
zók, g a z d a s á g i t á r s a s á -
gok, a m e l y e k m e g v á s á -
rolnák a bezár t üzemet . 

A Szegedi Konzervgyár ja-
nuár 22-én bezárt - ezt a tulaj-
donos Magyar Fejlesztési 
Bank (MFB) jelentette be. 
Mind a 260 dolgozó megkapta 
felmondólevelét, haladékot 
csak az 25-30 alkalmazott ka-
pott, akiknek a legördült füg-
gönyök mögött még tenniva-
lójuk akad. 

A Csongrád Megyei 
Közgyűlés elnöke, Frank Jó-
zsef és képviselőtársai azon-
ban nem hagyták annyiban a 
dolgot. (Mint emlékezetes, ta-
valy novemberben is a megyei 
testület küldött utolsó segély-
kiáltásokat, hívta fel úgy Or-
bán Viktor miniszterelnök, 
mint a földművelésügyi tárca 

figyelmét a térség egyik utol-
só feldolgozóüzemére, s arra, 
hogy félő, telekspekuláció ál-
dozata lehet a nagy múltú 
gyár.) A mozgolódásnak 
mintha mostanra beérne a 
gyümölcse: Frank József -
együtt Apáti Sándor és Farkas 
Sándor fideszes megyei kép-
viselőkkel - hosszú tárgyalás-
sorozat után elérte azt, hogy 
ígéretet kapott a konzervgyár 
feltámasztására. A tervek sze-
rint rövidesen kormányhatáro-
zat születik és az FVM számá-
ra garancialapot szabadítanak 
fel arra, hogy a bezárt üzemet 
a banktól megvásárolhassa. 

Az adásvételt követően 
Csongrád megyei gazdálko-
dók, vállalkozók, termelők 
vagy új típusú szövetkezetet, 
vagy konzorciumot hoznának 
létre a konzervgyár működte-
tésére, majd pályáznának az 
FVM garanciaalapjára. A nye-
reségből pedig majd idővel 
visszafizetnék a vételárat az 
agrártárcának. Pillanatnyilag a 
kormány kezében a döntés, 
azaz minden azon múlik, mi-
lyen rövid időn belül szabadít-
ja fel a garancialapot annak 
érdekében, hogy újra termelni 
kezdjen a konzervgyár. 

F. K. 

Munkatársunktól 
A NEFI Regionális Iroda 

közreműködésével új rovat 
indul a Telin TV Diagnózis 
című műsorában, amit ma 
19 órától láthatnak a nézők. 
Első alkalommal egy ifjúsá-
gi pszichiáter, az iroda ve-
zetője és a Deák gimnázium 
tanulóinak bevonásával arra 
a kérdésre keresik a választ 
a műsorkészítők, hogy mit 

Diagnózis a Telinen 
jelent a diákok számára az 
egészség mint érték. A ma-
gyar egészségügy aktuális 
kérdéseiről, a szegedi járó-
és fekvőbeteg-ellátásban ter-
vezett változásokról dr. Mi-
kola István egészségügyi 
min i sz t e r ny i l a tkoz ik a 
műso rban , ame lyben szó 
esik a sz ívinfarktusról és 
immunrendszerünk működé-
séről is. 

emelésével kapcsolatban. 
Az olvasók azt mondják, 
ne nézzék őket madárnak, 
nem fogadják el a V-fon 
kommunikációs munka-
társának tegnapi lapunk-
ban megjelent válaszát. 
Felháborí tónak tar t ják, 
hogy az előfizetési díjat 
bruttó 1995 forintról 2680 
forintra emelte a cég, ami 
34,3 százalékos áremelést 
jelent, és azok számára a 
legnagyobb érvágás, akik 
a legkevesebbet telefonál-
nak. Hiába lettek olcsób-
bak a külföldi hívások ta-
rifái, ha a többség számá-
ra fontos helyi hívások 
ára emelkedet t . Egy úr 
szerint a budapestiek Ma-
táv-ellen tervezett tünte-
tése mintájára Szegeden a 
V-fon és a hasonlóan gát-
lástalan Kábeltévé Rt. üz-
letpolitikája ellen kellene 
tüntetést szervezni. 

Vízmű. Tavaly elhunyt 
édesanyja 1998. júl iusi 
díjtartozásával kapcsolat-
ban csak most keres te 
meg a Vízmű — panaszol-
ja egyik olvasónk, aki el-
képesztőnek tartja, hogy 
érdeklődésre gúnyosan 
azt felelték, ha nem talál-
ja a bef ize tés t igazoló 
csekket, fizessen ő, ha ő 
az örökös. 

PANNON G S M 

K É P Z Ő M Ű V É S Z E T I 
S Ö R Ü N N E P . S z o m j o l t ó 
szobrok címmel ma délután 
5 órakor kiállítás nyílik a 
Színkép Galéria Szenthá-
romság utcai kiállítótermé-
ben. A képzőművészeti sör-
ünnepe t B e r e c z A n d r á s 
ének- és mesemondó nyitja 
meg. Kiá l l í tó művészek : 
Balikó András, Balikó Gyu-
la, Bodor István, Buda Fe-
renc, Gál Lehel, Gálhidi Pé-
ter, Halassy Csilla, Horváth 
István, Incze Mózes, Káldi 
R i c h á r d , Kő B o l d i z s á r , 
Nagy Gábor, Raffai Dávid, 
Somfai Kara Dávid, Szőnyi 
Endre és Veress Enéh. 

ISO-OKIRAT AZ IKV-
NAK. A Szegedi Ingatlan-
kezelő és Vagyongazdálko-
dó Rt. Dáni utcai székházá-
ban ma, 13 órakor adják át 
az IKV Rt. vezetőinek az 
ISO 9001 okiratot, amely 
tanúsítja, hogy az ingatlan-
kezelő társaság teljesítette a 
minőségb iz tos í t á s i szab-
vány előírásait. 

A D U G O N I C S ISKO-
LA BALJA. Február 9-én 
(pénteken) este 7 órakor, a 
szegedi Kék Csillag étte-
remben kezdődik a Dugo-
nics András Általános Isko-
la alapítványi bálja. A je-
gyek árus í tásáró l és más 
tudnivalókról az iskola 426-
503-as teLefonszámán ad-
nak bővebb fölvilágosítást. 

Platánok. Ne bántsák 
a Széchenyi téri platán-
sort! - kéri M. A. Miután 
elüldözték a Virágot üze-
meltető Szervánszkyékat, 
most az évszázados fák 
lettek a pusztítás célpont-
jai. Hagyni kellene őket 
élni, ameddig csak lehet. 

Buszsofőr. J. I. pana-
szolja, hogy csütörtökön 
reggel 7.10-kor a Kiskun-
dorozsmáról Szegedre in-
duló 35-ös Tisza Volán 
autóbuszjárat (rendszáma: 
DZA-031) vezetője úgy 
hajtott a megállóba, hogy 
teljesen beterítette az uta-
sokat sáros vízzel. Mivel 
csak az első ajtót nyitotta 
ki, a rengeteg ember két-
három perc alatt tudott 
felszállni. Olvasónk azt is 
kifogásolja, hogy miköz-
ben az autósokat arra in-
tik, hogy ne használjanak 
mobiltelefont, az említett 
buszsofőr vezetés közben 
hosszú percekig telefo-
nált. Ez nem balesetveszé-
lyes? - kérdi. 

Reptér. Sokan telefo-
náltak a reptérről szóló 
tegnapi cikkünkkel kap-
csola tban. Többen úgy 
vél ték, a döntés előtt 
azoknak a véleményét is 
meg kel lene ké rdezn i , 
akik pilótaként vagy re-
pülőgép-tulajdonosként 
-érdekeltek, és tapasztala-
tokkal rendelkeznek. A 

A vízmű és a decemberi egyenlegközlők 

Zaklatásnak vették az ügyfelek 

S o r o k és s z á m l á k . G a l i b á t o k o z t a k a p a r a g r a f u s o k . (Fotó: Schmidt Andrea) 

A S z e g e d i V i z m ű K f t . 
j a n u á r m á s o d i k f e l é b e n 
f e n n á l l á s a ó t a e l ő s z ö r 
k ü l d ö t t e g y e n l e g k ö z -
l ő k e t f o g y a s z t ó i n a k . Á m 
a z z a l , h o g y e n g e d e l -
m e s k e d e t t a s z á m v i t e l i 
t ö r v é n y e l ő í r á s a i n a k , 
m e g z a v a r t a a z o k a t a 
s z e g e d i e k e t is, a k i k e g y 
f i l l é r r e l s e m t a r t o z t a k a 
s z o l g á l t a t ó n a k . A v i z m ű 
u t ó l a g k é r e lnézés t a la-
k o s s á g t ó l . 

Lassacskán megnyugsza-
nak a kedélyek a Szegedi 
Vízmű Kft. ügyfélszolgála-
tán, a Tisza Lajos körúton. A 
tegnapi , csü tör tök i meg-
hosszabbított nyitva tartás 
idején már jóval kevesebben 
keresték föl az ügyintézőket, 
mint pár nappal korábban. 

A város közvéleményét 
az kavarta föl, hogy a Vízmű 
Kft. január második felében 
egyenlegközlőket küldött fo-
gyasztóinak postán. Ezek a 

2000 december végi állapo-
tot tükrözték. A szolgáltató 
már korábban is ál l í tot t 
össze egyenlegközlőket gaz-
dálkodóknak és közös képvi-
selőknek, ám teljes körűen, 
valamennyi fogyasztójának 
fennállása óta most postázott 
először ilyen nyomtatványo-
kat. 

— Ezt az egyenlegközlőt 
azonban azok a fogyasztók 
is zaklatásnak vették - ma-
gyarázta el Kecse Nagy Sán-
dor kommunikációs osztály-
vezető - , akiknek nem volt 
tartozásuk, mivel erre a szö-
veg nem utalt egyértelműen. 
Csak egy példát említek: ab-
ban az esetben, ha a tartozás 
és a követel oldalon ugyanaz 
az összeg állt , csak szá-
munkra volt világos, hogy a 
fogyasztó „ártatlan". Mivel 
nem vezettük le, hogy nulla 
az egyenleg, az emberek egy 
része azt hitte, baj van. Hiba 
volt az is, hogy odaírtuk: fel-
szólítás tartozás kiegyenlí-

tésre. Minden ügyfelünktől, 
aki feleslegesen idegeske-
dett, telefonált, vagy fáradt 
be ügyfélszolgálatunkra, utó-
lag kérünk elnézést. 

Kecse Nagy Sándor el-
mondta: a Szegedi Vízmű 
Kft. ezentúl minden évben 
küld egyenlegközlőt, amely-
ben külön kiemelik, mi az 
évfordulón esedékes számla 
összege. (A mostani értesíté-
sek csak a fizetési határidő 
napját, egy januári dátumot 
jelöltek.) Az egyenlegközlés 
a számvite l i törvénynek 
megfelelően mindig az esz-
tendő utolsó napjának folyó-
számla-állását mutatja meg, 
azt, hogy az adott időpont-
ban mi a v ízd í j számlák 
egyenlege . Az egyenleg-
közlő más, mint a fizetési 
felszólítás, mivel az utóbbi 
csak a „kiegyenlítetlen" téte-
leket tünteti föl. 

- Az egyenlegközlő azért 
jó „találmány" - folytatta a 
kommunikációs osztályve-

zető mert a későbbiekben 
nem érheti az a vád a szol-
gáltatót, hogy nem értesítette 
ügyfelét a tartozásáról. Az 
egyenleg tehát vagy tarto-
zást, vagy nullát mutat, vagy 
jelzi, ha a fogyasztónak túlfi-
zetése van. Értesítésünkkel 
tehát nem zaklatni kívánjuk 
a szegedieket, hanem tájé-
koztatni - a számviteli tör-
vénynek megfelelően. Jö-
vőre, amikor majd megint 
kapnak egyenlegközlőt az 
ügyfelek, láthatják, hogyan 
„teljesítettek", kifizették-e 
például elmaradt számláikat. 

A számviteli törvénynek 
köszönhetően tehát a régi 
hátralék sosem „vész el". Ez 
azok számára rossz hír, akik 
azt gondolják, a pénzügyi 
tartozás öt év alatt elévül, 
vagyis a szakállas vízdíjak 
már nem hajthatók be. A pa-
ragrafusok szerint azonban 
minden fizetési felszólítással 
új időszámítás kezdődik... 

Fekete Klára 

A mai közgyűlésen: 

Döntés 
a Vivendiről? 

Egészen biztosan nem tár-
gyalják pénteken a képvi-
selők a szegedi fü rdők 
hosszú távú fejlesztési kon-
cepc ió já t , az erről szóló 
részletes anyag ugyanis még 
nem készült el - tájékoztatta 
az újságírókat tegnap, a szo-
kásos közgyűlés előtti sajtó-
tájékoztatón dr. Mezey Ró-
bert jegyző. Ennek ellenére 
jelentős döntéseket hozhat a 
képviselő-testület, hiszen ma 
eléjük kerül a Vivendi Wa-
terrel megkötö t t kere t -
szerződés részleteit tartalma-
zó előterjesztés is. 

Emellett döntés születhet 
a szociális ellátás és szemé-
lyes gondoskodás térítési dí-
jairól , amelyek a tervezet 
szerint április elsejétől 10-12 
százalékkal emelkedhetnek. 
Dr. Mezey Róbert elmondta, 
a képviselők elé kerül az or-
szágos Széchenyi- tervhez 
kapcsolódó városi elképzelé-
sek összegzése , i l le tve 
hosszú távú a kulturális- és 
sportfejlesztési program is. 

A sa j t ó t á j ékoz t a tón a 
közgyűlési ügyek mellett szó 
esett a február l - jén meg-
kezdődött népszámlálásról, 
és a város új kiadványairól, 
a 200l-es programajánló fü-
zetről és a Szegedi Művé-
szek 1995-2000 című kö-
tetről díszdobozban megje-
lent kiadásáról is. -

K. B. 

P É N Z Ü G Y E K A KÁ-
V É H Á Z B A N . A magya r 
pénzügyi rendszer fejlődé-
séről beszél Balogh László, 
a Pénzügyi Szervezetek Ál-
lami Felügyelete nemzetkö-
zi kapcsolatok főosztályá-
nak v e z e t ő j e , a Közé le t i 
Kávéház vendége pénteken 
18 órától a Royal Szálló-
ban. A nemzetközi pénz-
ügyi kapcsolatainkkal fog-
lalkozó kávéházi est házi-
asszonya: Újszászi Ilona, a 
Délmagyarország újságíró 
munkatársa. 

Kedves olvasóink! Közérdekű problé-
máika t , észrevételeiket , t apasz ta la ta ika t 
vasá rnap ig ügyeletes m u n k a t á r s u n k k a l . 
Hollósi Zsolttal oszthatják meg, aki reggel 
8 és délután 4 óra között hívható a 06-20-
9432-663-as rádiótelefon-számon. Elveszett 
tárgyaikat kereső, illetve talált tá rgyakat 
visszaadni szándékozó olvasóink ingyenes 
hirdetésben tehetik közzé mondandójukat . 
Hirdetésfelvétel: 8 és 18 óra között a 06-
80-820-220-as zöld számon, illetve személyesen a Saj tóházban és 
hirdetőirodáinkban. 

repülőteret irányítók gondol-
kodásmódja az elmúlt 15 év-
ben semmit sem változott, 
nem képesek arra, hogy me-
nedzse l jék , üzlet i a lapon 
működtessék a létesítményt. 
Tudomásul kellene venni, 
hogy az MHSZ-korszak vé-
gérvényesen elmúlt, Szeged-
nek szüksége van egy 
fejlődő reptérre - állítja több 
érintett olvasónk is. - Mi-
közben sokkal nagyobb for-
galmat lebonyolító hasonló 
vidéki repterek 2-3 főve l 
dolgoznak, addig Szegeden 
túl sok a közpénzből fizetett 
alkalmazott. Nekik az az ér-
dekük, hogy minden marad-
jon a régiben, ezért kerék-
kötői minden változásnak, a 
privatizációt fenyegető rém-
ként állítják be, semmit sem 
tesznek a fejlesztés érdeké-
ben. Miért hagyja a város 

vezetése , hogy ez így le-
gyen? Szakmai befektetők 
bevonásával lépni kellene, 
mert ha nem, reptér nélkül 
aligha válhat regionális köz-
pont tá Szeged . Arról szó 
sem lehet, hogy a repülőteret 
felparcellázva más célra el-
adják , áruházból van már 
Szegeden épp elég - mond-
ják többen is. 

Kamionok. Egy olvasónk 
panaszolja az Állomás utcá-
ból, hogy a várakozni tilos 
tábla ellenére több kamion is 
folyamatosan ott parkol. A 
sofőrök éjszaka a helyszínen 
végzik el a dolgukat, ráadá-
sul balesetveszélyes, hogy 
elfoglal ják a járművek az 
utat. Olvasónk hiába hívta a 
rendőröket, nem érdekelte 
őket a panasza. 

Telefon. Rengeteg dühös 
telefont kaptunk a V-fon díj-


